

Lung Cancer Patient Journey: Diagnosis, Treatments, and Quality of Life

2022

南方莊園 (桃園市中壢區樹籽路8號)

Sat
11.26
14:30-18:20

Sun
11.27
09:00-12:00

DAY
1

Time	Topic	Speaker	Moderator
14:30-15:00	Registration		
15:00-15:10	Opening Remarks		施金元 醫師 台灣大學附設醫院
15:10-15:40	Computed tomography in lung cancer diagnosis: lung nodule evaluation and CT-guided biopsy	黃昱森 醫師 台灣大學附設醫院 影像醫學部	施金元 醫師 台灣大學附設醫院
15:40-16:10	Biomarkers for guiding treatment in NSCLC: Liquid biopsy vs. Tissue-based testing	吳教恩 醫師 林口長庚紀念醫院	張文震 醫師 林口長庚紀念醫院
16:10-16:30	Panel discussion & Break		
16:30-17:10	Rare Mutation in Lung Cancer: New arising driving mutation in NSCLC - BRAF	陳鴻仁 醫師 中國醫藥大學 附設醫院	涂智彥 醫師 中國醫藥大學 附設醫院
17:10-17:40	Immunotherapy: A step forward in treatment landscape for PD-L1 low/negative advanced NSCLC patients.	廖唯昱 醫師 台灣大學附設醫院	柯政昌 醫師 新竹台大分院
17:40-18:10	Panel discussion & Break		All
17:40-18:10	Closing		余忠仁 醫師 新竹台大分院

Lung Cancer Patient Journey: Diagnosis, Treatments, and Quality of Life

2022

南方莊園 (桃園市中壢區樹籽路8號)

Sat
11.26
14:30-18:20

Sun
11.27
09:00-12:00

DAY
2

Time	Topic	Speaker	Moderator
09:00-09:10	Opening Remarks		蘇五洲 醫師 成功大學醫學院 附設醫院
09:10-09:40	Diagnosis in clinical practice: Application of liquid biopsy to treatment decision	蔡俊明 醫師 臺北榮民總醫院	蘇五洲 醫師 成功大學醫學院 附設醫院
09:40-10:10	Rare mutation in Lung Cancer : The optimal strategy of molecular testing and medical treatment in MET exon 14 skipping NSCLC	廖斌志 醫師 台灣大學附設醫院	何肇基 醫師 台灣大學附設醫院
10:10-10:30	Panel discussion & Break		All
10:30-11:00	Immunotherapy: Real World Evidence for Immunotherapy in Taiwan. From NHIA Reimbursement Criteria to Impact in Clinical Practice.	夏德椿 醫師 中國醫藥大學 附設醫院	李岡遠 醫師 雙和醫院
11:00-11:30	Quality of Life in Lung Cancer Patients: 肺癌病人的復健	徐紹剛 醫師 台灣大學附設醫院 癌醫中心分院	李世偉 醫師 衛生福利部 桃園醫院
11:30-11:50	Panel discussion		All
11:50-12:00	Closing		李世偉 醫師 衛生福利部 桃園醫院

本會議是醫藥學術會議，與會者皆是醫療專業人員，眷屬不適合參加，本公司亦不會支付眷屬費用。此外，為使與會醫療專業人員享有高質量專業的學術會議，當需要時，本公司會安排特約廠商到場協助接待及做會議記錄。廠商與默沙東公司簽有服務保密條款，並承諾廠商代表在執行服務時，會議仍然順暢進行。如有不便之處，敬請見諒。

TW-LAM-00XXX